



LEGISLATIVE LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

MANITOBA GOVERNMENT PUBLICATIONS MONTHLY CHECKLIST

PUBLICATIONS DU GOVERNMENT DU MANITOBA



**Volume 44
Number / numéro 3
April / avril 2018**

This information is available in alternate formats, upon request

Disponible en médias substitués sur demande

NOTE

The **Checklist** includes Manitoba government publications received during the month by the Legislative Library of Manitoba.

Departments with their branches and subdivisions, as well as boards, committees and other agencies are listed in alphabetical order under the Minister to whom they report. **All publications are listed under the issuing body.**

* Orders for items marked with an asterisk should be sent to Statutory Publications, 10th floor - 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Requests for other items should be directed to the issuing department or agency. Titles marked "Limited Distribution" are produced in limited quantities, or for a particular user group. For all titles listed, orders should be sent promptly as supplies may be quickly exhausted.

For information about agency or department addresses, please contact Manitoba Government Inquiry, 710 – 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Locally, phone 204-945-3744. Within Manitoba, phone 1-866-626-4862. Or, consult the [Manitoba Government Telephone Directory](#), available online.

Items listed in the **Manitoba Government Publications Monthly Checklist** are available for consultation at the Legislative Library of Manitoba, 200 Vaughan Street, Winnipeg. Most titles are available for circulation to government personnel, or for interlibrary loan at 204-945-4330.

For information on the **Checklist** contact:

Government Publications
Legislative Library of Manitoba
Room 100, 200 Vaughan Street
Winnipeg MB R3C 1T5
Telephone: 204-945-7022
Fax: 204-948-1312

The [current issue of the Checklist](#) is posted on the Internet.

AVIS

La liste que voici inclut les publications du Gouvernement du Manitoba que Bibliothèque de l'Assemblée législative a reçues au cours du mois.

Vous trouverez, en ordre alphabétique, les différents ministères provinciaux ainsi que les directions et subdivisions qui les composent et les divers comités, commissions et organismes qui en dépendent. **Chaque publication est décrite sous le nom de la source dont elle émane.**

Envoyez toute demande de document au ministère ou à l'organisme qui l'a produit, sauf s'il s'agit d'une publication dont le nom est accompagné d'un astérisque, en lequel cas il faut passer commande auprès des Publications officielles, 155, rue Carlton, 10e étage, Winnipeg, Manitoba, R3C 3H8. La mention "Tirage limité" indique qu'un document a été produit à un nombre réduit d'exemplaires ou à l'intention d'un groupe particulier de lecteurs. Commandez sans tarder, car les réserves peuvent s'envoler rapidement.

Pour connaître l'adresse d'un ministère ou d'un organisme, communiquez avec le Service de renseignements au public, 710 – 155 rue Carlton, Winnipeg, R3C 3H8. À Winnipeg téléphonez au 204-945-3744; ailleurs au Manitoba, composez, sans frais, le 1-866-626-4862. Vous pouvez également consulter l'annuaire gouvernemental ([Manitoba Government Telephone Directory](#)), disponible en ligne.

Toutes les publications de la liste peuvent être consultées à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba, 200 rue Vaughan, bureau 100, Winnipeg. De plus, la plupart des documents peuvent être mis en circulation au sein de la fonction publique ou être prêtés à une autre bibliothèque (veuillez téléphoner au 204-945-4330). Pour recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez téléphoner au 204-945-7022, ou par télécopieur au 204-948-1312.

Le [numéro courant de la Liste mensuelle](#) est affichée sur Internet.

Digital Collection of Manitoba Government Publications

You may search digitized Manitoba government publications directly in the Legislative Library's [Digital Collection](#). New titles are added continually. Please also check our [catalogue](#) for permanent URLs to new Manitoba government publications, as well as retrospective URLs that are added continually.

From time to time the Manitoba Legislative Library adds older material to its collection and provides access through the Digital Collection to the PDF version. We will record the existence of these publications in the *Monthly Checklist* and provide the persistent URLs to the PDFs, where available.

Because these publications are older, they may be out of print and consequently unavailable from their author departments. We will therefore flag each item with 'For Information only' in the *Monthly Checklist* and libraries are advised to print the publication from the Digital Collection if they require a hard copy for their collections. Physical copies of these items are available for onsite consultation at the Manitoba Legislative Library or for interlibrary loan.

Collection numérique des publications du gouvernement du Manitoba

La Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba assure maintenant l'archivage de certaines publications en format PDF; les adresses URL permanentes de ces titres sont maintenant publiées dans la *Liste mensuelle*, sauf indication contraire.

De temps à autre, la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba ajoute des documents plus anciens à sa collection et permet aux utilisateurs d'y accéder en version PDF par l'entremise de la [collection numérique des publications du Manitoba](#). Nous notons l'ajout de ces publications à la *Liste mensuelle des publications du gouvernement du Manitoba* et fournissons les adresses URL permanentes des PDF, lorsqu'elles sont disponibles.

Puisque ces publications datent de quelques années, elles peuvent être épuisées et donc plus disponibles des ministères. Chaque titre répertorié dans la *Liste mensuelle* porte donc la mention « À titre d'information seulement »; les bibliothèques qui veulent ajouter des copies papier à leurs collections sont invitées à imprimer les publications à partir de la collection numérique. Comme toujours, des exemplaires de ces publications peuvent être consultés sur place à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba et sont disponibles par service de prêt entre bibliothèques.

OFFICIAL PUBLICATIONS / PUBLICATIONS OFFICIELLES

* The Manitoba gazette: proclamations and government notices = Gazette du Manitoba: proclamations et avis du gouvernement.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-

Frequency: Weekly.

Subscription: \$100.00 per year.

CURRENT EDITION: Volume 147, number 14-17 (April 7-28, 2018)

[Index page on Publisher's website for all issues available online.](#)

Legislative Assembly / Assemblée législative

Bills = Projets de loi.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer, 19-- -

Electronic document. Print from the Internet.

New Government Bills (41st Legislature, 3rd session)

21. The Interim Appropriation Act, 2018 = Loi de 2018 portant affectation anticipée de crédits.

New Private Members` Bills (41st Legislature 3rd session)

214. The Workplace Safety and Health Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la sécurité et l'hygiène du travail.

215. The Election Financing Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur le financement des élections.

218. The Prompt Payments in the Construction Industry Act = Loi sur le paiement sans délai dans l'industrie de la construction.

219. The Workplace Safety and Health Amendment Act (Inappropriate or Unsafe Footwear) = Loi modifiant la Loi sur la sécurité et l'hygiène du travail (chaussures inappropriées ou non sécuritaires).

221. The Rail Safety Awareness Week Act = Loi sur la Semaine de sensibilisation à la sécurité ferroviaire.

222. The Residential Tenancies Amendment Act (Protecting Tenants from Rising Utility Costs) = Loi modifiant la Loi sur la location à usage d'habitation (protection des locataires contre l'augmentation des coûts des services publics).

226. The Vital Statistics Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les statistiques de l'état civil.

300. The University of Manitoba Students' Union Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur l'Association des étudiants de l'Université du Manitoba.

[Index page for 41st Legislature, 3rd session](#)

[Page d'index pour la législature 41e, 3e session](#)

Debates and proceedings: official report (Hansard).

Winnipeg, Manitoba: Legislative Assembly of Manitoba, 1958-

Frequency: Daily when Legislative Assembly is in session.

CURRENT EDITION: Volume 71, number 26-40 (April 3-25, 2018) 41st Legislature, 3rd session

[Index page for all sessions available online](#)

Modernizing Manitoba's conflict of interest legislation: recommendations of the Conflict of Interest Commissioner.

Winnipeg, Manitoba: Office of the Conflict of Interest Commissioner, 2018.

53 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Order paper and notice paper = Feuilleton et avis.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Legislative Assembly, 19-- -

Frequency: Daily during session.

CURRENT EDITION: Number 26-41 (April 3-26, 2018) 41st Legislature, 3rd session

[Archived Order Papers](#)

[Feuilletons archivés](#)

AGRICULTURE / AGRICULTURE

Financial and Administrative Services / Services financiers et administratifs

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates, Manitoba Agriculture.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 40, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

APPEAL COMMISSION / COMMISSION D'APPEL

Appeal Panel public decisions.

Winnipeg, Manitoba: Appeal Commission, 1993-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: Number 1/18-38/18

[Searchable index page for decisions going back to 1999](#)

CIVIL SERVICE COMMISSION / COMMISSION DE LA FONCTION PUBLIQUE

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Civil Service Commission.

Winnipeg, Manitoba: Civil Service Commission, 1983-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 37, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: employee pensions and other costs.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Civil Service Commission, 2018-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 36, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

EDUCATION AND TRAINING / ÉDUCATION ET DE LA FORMATION

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Education and Training.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 34, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

Schools' Finance Branch / Direction des finances des écoles

Rapport des inscriptions scolaires.

Winnipeg, Manitoba: Éducation et de la Formation Manitoba, Directions des finances des écoles, 2017-

Fréquence: Annuel.

ÉDITION RÉCENTE: 30 septembre 2017.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

FAMILIES / FAMILLES

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Families.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Families, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 29, 41st Legislature, 3rd session, 2017/18)

FINANCE / FINANCES

Quarterly financial report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Finance, 1977-

Third quarterly report 2015/16 included in Economic and Fiscal Outlook (2016) as Appendix 1.

CURRENT EDITION: third quarter 2015/16 to third quarter 2017/18.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(3rd Q 2017/18\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2nd Q 2017/18\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(1st Q 2017/18\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(3rd Q 2016/17\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2nd Q 2016/17\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(1st Q 2016/17\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(3rd Q 2015/16\)](#)

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Finance.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Finance, 1982-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 32, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

GROWTH, ENTERPRISE AND TRADE / CROISSANCE, DE L'ENTREPRISE ET DU COMMERCE

Petroleum Branch / La Direction des ressources pétrolières

Weekly well activity report: petroleum industry activity report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Petroleum Branch, 2016-

Electronic document. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: March 5-26, 2018 (4 issues)

[Index page on publisher's website for issues available online.](#)

HEALTH, SENIORS AND ACTIVE LIVING / SANTÉ, DES AÎNÉS ET DE LA VIE ACTIVE

Manitoba Health, Seniors and Active Living Transformation Program charter. Version 1.0.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, Seniors and Active Living, Transformation Program, 2018.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Insured Benefits / Services assurés

Manitoba physician's manual.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, Insured Benefits Branch, 2000-.
1 volume.

Frequency: Annual.

Electronic document. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2018 (updated to April 1, 2018)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

HEALTHY CHILD MANITOBA / ENFANTS EN SANTÉ MANITOBA

Report on Manitoba's children and youth.

Winnipeg, Manitoba: Healthy Child Manitoba, 2012-

Frequency: Every five years.

CURRENT EDITION: 2017 (Sessional paper 31, 41st Legislature, 3rd session, 2017/18)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

INDIGENOUS AND NORTHERN RELATIONS / RELATIONS AVEC LES AUTOCHTONES ET LE NORD

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Indigenous and Northern Relations.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Indigenous and Northern Relations, 2017-.

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 45, 41st Legislature, 3rd session, 2017/18)

INFRASTRUCTURE / INFRASTRUCTURE

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Infrastructure.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Infrastructure, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 30, 41st Legislature, 3rd session, 2017/18)

Emergency Measures Organization / Organisation des mesures d'urgence

Manitoba Emergency Plan.

Version 2.1

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Emergency Measures Organization, 2009.

126 leaves.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Flood Coordination Plan: Manitoba Emergency Plan annex.
Version 2.3
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Emergency Measures Organization, 2015.
31 pages.
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

JUSTICE / JUSTICE

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Justice.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Justice, 1989-
Frequency: Annual.
CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 38, 41st Legislature, 3rd session, 2017/18)

Courts Division / Division des tribunaux

The Provincial Court of Manitoba, annual report = La cour provinciale du Manitoba, rapport annuel.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Justice, 2003-
Printed version of this publication was previously listed in October 2017 issue of the Monthly Checklist.
CURRENT EDITION: 2015/16 (Sessional paper 76, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Office of the Chief Medical Examiner / Bureau du médecin légiste en chef

The Provincial Court of Manitoba in the matter of: The Fatality Inquiries Act C.C.S.M. c. F52, and in the matter of: an inquest into the death of: Lance Muir [date of death: May 9, 2010]: report on inquest of Judge Cynthia Devine, issued this 18th day of April, 2018.
Winnipeg, Manitoba: Provincial Court of Manitoba, 2018.
25 pages.
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

The Provincial Court of Manitoba in the matter of: The Fatality Inquiries Act C.C.S.M. c. F52, and in the matter of: an inquest into the death of: R.D. (date of death: October 2, 2013): report on inquest and recommendations of Associate Chief Judge Shauna Hewitt-Michta, issued this 6th day of April, 2018.
Winnipeg, Manitoba: Provincial Court of Manitoba, 2018.
72 pages.
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

MUNICIPAL RELATIONS / RELATIONS AVEC LES MUNICIPALITÉS

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Municipal Relations.

Winnipeg, Manitoba : Manitoba Municipal Relations, 2017-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 44, 41st Legislature, 3rd session, 2017/18)

Provincial-Municipal Support Services / Division du soutien provincial-municipal

Statistical information, Manitoba municipalities = Information statistique, municipalités du Manitoba.

Winnipeg, Manitoba : Manitoba Municipal Relations, 2017-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2015.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

The Forks North Portage Partnership

Annual report.

Winnipeg, Manitoba: Forks North Portage Partnership, 1996-

Electronic document. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2014-2016.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2016\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2015\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2014\)](#)

SPORT, CULTURE AND HERITAGE / SPORT, DE LA CULTURE ET DU PATRIMOINE

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Sport, Culture and Heritage.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 43, 41st Legislature, 3rd session, 2017/18)

Film Classification Board / Commission de classification cinématographique Manitoba

Monthly report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Film Classification Board, 2016-

CURRENT EDITION: March 2018.

SUSTAINABLE DEVELOPMENT / DÉVELOPPEMENT DURABLE

Parks and Protected Spaces / Direction des parcs et des espaces protégés

A system plan for Manitoba's provincial parks.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2018.

218 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Amisk Park Reserve: public consultation.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2018.

4 pages.

Also published in French under title: Consultation publique sur la réserve de parc Amisk.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Consultation publique sur la réserve de parc Amisk.

Winnipeg, Manitoba: Développement durable Manitoba, Direction des parcs et des espaces protégés, 2018.

4 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Amisk Park Reserve: public consultation.

Électronique seulement. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Consultation publique sur le parc du Duck Mountain.

Winnipeg, Manitoba: Développement durable Manitoba, Direction des parcs et des espaces protégés, 2018.

4 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Duck Mountain Provincial Park: public consultation.

Électronique seulement. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Criddle/Vane Homestead Provincial Park: management plan.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2017.

7 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Duck Mountain Provincial Park: public consultation.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2018.

4 pages.

Also published in French under title: Consultation publique sur le parc du Duck Mountain.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Grand Valley Provincial Park: management plan.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2017.

6 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Hayes River, a Canadian Heritage River ten-year monitoring report 2006-2016.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2017.

24 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Oak Lake Provincial Park: management plan.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2017.

7 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Parc provincial de Turtle Mountain consultations publiques.

Winnipeg, Manitoba: Développement durable Manitoba, Direction des parcs et des espaces protégés, 2018.

4 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Turtle Mountain Provincial Park: public consultation.

Électronique seulement. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Rivers Provincial Park: management plan.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2017.

7 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Seton Provincial Park: management plan.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2017.

6 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Turtle Mountain Provincial Park: public consultation.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2018.

4 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

William Lake Provincial Park: management plan.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2017.

7 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Yellow Quill Provincial Park: management plan.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces Branch, 2017.

6 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

HISTORICAL REPORTS ADDED / RAPPORTS HISTORIQUES AJOUTS

Armstrong's Point Gates, Cornish Avenue.

Winnipeg, Manitoba: City of Winnipeg Historical Buildings Committee, 1993.

22 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Big 4 Sales (formerly J.H. Ashdown Hardware Store), 476 Main Street.

Winnipeg, Manitoba: City of Winnipeg Historical Buildings Committee, 1998.

17 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Dawson Richardson Building, 171 McDermot Avenue.
Winnipeg, Manitoba: City of Winnipeg Historical Buildings Committee, 2000.
7 leaves.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Former St. Boniface waterworks pumping station & water tower, 552 Plinguet Avenue.
Winnipeg, Manitoba: City of Winnipeg Historical Buildings Committee, 2001.
16 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

<http://digitalcollection.gov.mb.ca/awweb/pdfopener?smd=1&did=26029&md=1>

Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library

Maltese Cross Building, 66 King Street.

Winnipeg, Manitoba: City of Winnipeg Historical Buildings Committee, 2008.
15 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

<http://digitalcollection.gov.mb.ca/awweb/pdfopener?smd=1&did=26030&md=1>

Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library

Merchants Building (George D. Wood & Company Building), 250 McDermot Avenue.
Winnipeg, Manitoba: City of Winnipeg Historical Buildings Committee, 2007.
34 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

<http://digitalcollection.gov.mb.ca/awweb/pdfopener?smd=1&did=26042&md=1>

Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library

Royal Tower (formerly Union Tower), 504 Main Street.

Winnipeg, Manitoba: City of Winnipeg Historical Buildings Committee, 1993.
19 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Union Tower Building, 191 Lombard (387 Main Street) / Sheila C. Grover..

Winnipeg, Manitoba: City of Winnipeg Historical Buildings Committee, 1983.
11 leaves.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)